

Referat af bestyrelsesmøde d. 12.12. 23 Kl. 19 i klublokalet,  
Ruten 195, 1. Sal

Fremmødte: Yohannis, Siciid, Ole, Ingeborg, Ajaz  
Afbud: Nabil

Ordstyrer: Ajaz  
Referent: Ingeborg

1. Økonomi. Hvad er vores økonomiske status? Har vi fået tilbagebetalt depositum mm til alle? Hvad er vores budget til udgifter ifm reparationer? (Yohannis + Nabil) *Vi arbejder på, at pengene bliver tilbagebetalt ifm depositum snarest. Vi har standset udlejningerne. Vi har 9.400 i vores rådighedsbeløb. Der mangler at blive betalt udgifter til materialer til hylde i depotet. Yohannis undersøger, om der en festsals-konto, hvor vi kan trække fra til vedligehold og drift.*
2. Status på digitalisering. (Ingeborg) Hvornår kan vi offentliggøre digital udlejning på hjemmesiden? Hvornår skal vi starte reel udlejning? *Vi vil gerne have udlejning af gæsteværelset på sigt bliver digitaliseret ligesom til festsal og fødselsdagslokalet, men vi venter med digital udlejning af gæsteværelset. Lige nu lejer formanden gæsteværelset ud. Gennemgang af Karins forslag til tekst til hjemmeside samt "Sådan skal du efterlade lokalerne". Vi godkender "Sådan skal lokalerne efterlades". Vi må finde ud af, om vi skal have mobile pay til betaling. Der var en diskussion om flagning med alle nationale flag. Næstformanden henviser til at flagning med alle nationale flag er tilladt ifgl. justitsministeriet. Vi lejer ikke ud til partipolitiske arrangementer. Dette skal indføres i Karins forslag på hjemmesiden om udlejning. Karin har foreslået, at vi starter digitalisering d. 15.12., men vi mener først det kan blive d. 15.1., hvor vi forventer at reovering af gulve i gang og køkken samt reparation af tag er afsluttet.*
3. Status på skader og udbedringer, i festsalen, gang og toiletter, køkken og bryggers. Skal vi fejre, når vi er færdige med div. udbedringer og reparationer, f.eks åbent hus 2 timer en lørdag, hvor vi præsenterer lokalerne? *Vi vil gerne bede Jack om en liste på arbejdsgange og priser. Det er nok kun lakeret 1 gang. Er dette det holdbart nok? Vi udskyder beslutningen om fejring til næste møde-*
4. Hvordan forholder vi os til ny kunst/ grafitti i festsalen? *Vi bør lave en ansigtsløftning. Hvem er tovholder på dette? Ajaz er tovholder. Ajaz kontakter Gert.*

5. **Status på indkøb af soundbox + mikrofon (Siciid)** *Siciid: Det indkøbte anlæg er ødelagt af vand. Regningen er sendt videre til Jack, der forhåbentlig kan få det dækket beløbet ved forsikringen. Siciid anbefaler, at vi køber et anlæg, der kan låses inde. Hvem skal føre tilsyn? Mary-Anna foreslås. Det vedtages. Der skal indkøbes et simpelt system, der skal virke med en mobiltilf. Vi kan indkøbe en sound box for penge fra indtægter fra festsalen, som kan administreres af bestyrelsen.*
6. **Nytårstræf/frokost?** *Sushi i Tivoli. Ajaz finder en dato hos Sticks and Suchi Tivoli, gerne før jul.*
7. **Status på depotrummet, opsætning af hylder, oprydning i depotet.** *Hylde opsat af Ole og Per. Mary-Anna, Margit og Ingeborg rydder op. Grillkul sættes i depot ved vaskeri.*
8. **Status på hovedrengøring. (Ingeborg)** *Vi beder Jack om, at Anders Andersen rengør lamper og får et bud på hvor ofte, det bør gøres. Amina gør hovedrent i køkken i de uger, hvor der ikke er udlejet. Ingeborg sørger for, at der bliver bestilt gulvvaskemiddel til lakerede trægulve. Det indkøbte gulvvaskemiddel bruges i køkken, bryggers og gang + toiletter.*
9. **Fastlæggelse af bestyrelsesmøder indtil afdelingsmødet i 2024 samt vagtplan for kontortid tirsdage kl. 18.30-19.** *Bestyrelsesmøder d. 2/1, d. 6/2, d. 19/3. Vagtplan droppes. Yohannis kontakter Driften mht dato for afdelingsmøde i april, bestyrelsen beslutter evt. d.16/4 24.*
10. **Eventuelt.** *a) printer. Vi er meget utilfredse med, at printeren endnu ikke er sat op. b) Lamper i 191 og 193. Yohannis undersøger sagen. c) Infoskærme foreslås ikke sat op, men det er vedtaget i bestyrelsen, så vi fastholder. d) Skabe på toilettet skal flyttes ind i det gamle billardrum. Hvad skal dette lokale bruges til? Sættes på til næste møde. e) Brædder fra 1.sal i gangen over vaskeriet skal flyttes, Yohannis spørger Jack. f) Regnskabet fra KAB. Bestyrelsen ønsker gennemgang af regnskabet før afdelingsmødet for bestyrelsen + interesserede (Tilmelding skal finde sted, så interesserede får regnskabet tilsendt). g) Overtrækssko indkøbt til brug for det nylakerede gulv.*